
Voorwoord

Beste inwoner

Ik wens u warme en gezellige feestdagen 
en een schitterend nieuw jaar. 2024 
wordt spannend, zeker op politiek vlak. 
Want in oktober 2024 stellen we een 
nieuwe gemeenteraad samen.

Dat lijkt nog ver weg, maar de verkie-
zingen zullen er snel zijn. U vernam het 
waarschijnlijk al via de pers, RTV of in-
ternet: de N-VA gaat in Nijlen een kartel 
vormen met Nieuw Nijlen. U leest er alles 
over in dit huis-aan-huisblad.

Heeft u vragen, opmerkingen, ideeën of 
wilt u meer weten over dat kartel? Kom 
dan zeker eens langs in ons N-VA-café
in Kempenland, Herenthoutsesteenweg 
53 in Nijlen. Wij zijn daar aanwezig op de 
eerste zaterdag van de maand van 10 tot 
12 uur. U bent welkom!

Veel leesgenot!

Jan Verbraecken

Met kartel N-VA – Nieuw Nijlen naar 
de gemeenteraadsverkiezingen

N-VA Nijlen en Nieuw Nijlen besloten om voor de gemeenteraadsverkiezingen in 
2024 de krachten te bundelen. De twee partijen zullen een kartel vormen en onder 
de naam N-VA – Nieuw Nijlen met één lijst naar de kiezer trekken. 

Nood aan verandering

“Beide partijen hebben een gelijklopende visie over de toekomst van Nijlen en de 
fracties werkten de voorbije zes jaar al goed samen”, zeggen Jan Verbraecken en Leo 
Verelst. Beide voorzitters zijn ervan overtuigd dat ze samen een krachtige ploeg vormen 
die eindelijk de verandering kan brengen die Nijlen nodig heeft.

Samen het verschil maken

“We willen een gemeente die leefbaar, verkeersveilig en welvarend is. Een gemeente 
waarin iedereen zich thuis voelt en waar de burger opnieuw op de eerste plaats komt. 
Wij zijn hét alternatief voor de huidige meerderheid. We roepen alle inwoners op om 
op 13 oktober 2024 hun stem uit te brengen en ons te steunen. Alleen zo kunnen we 
het verschil maken.” Leo Verelst wordt lijsttrekker en kandidaat-burgemeester. Jan 
Verbraecken gaat de lijst duwen. De volledige lijst van kandidaten en het programma 
worden later bekend gemaakt. 

Eindejaarsreceptie
Zaterdag 9 december om 19 uur 

Parochiezaal Kessel Station

Iedereen welkom!
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Blijft de straatverlichting in Nijlen gedoofd?
De gemeente Nijlen besliste door de hoge energieprijzen in 2022 om de straatverlichting in veel 
straten tussen 23 en 6 uur te doven. Ondertussen daalden de prijzen, maar de gemeente weigert 
om de straatverlichting terug aan te steken. 

Nochtans zorgt de duisternis voor een gevoel van onveiligheid. Zwakke weggebruikers zijn onvol-
doende zichtbaar en zien nauwelijks waar ze stappen of fietsen. Minister Lydia Peeters vroeg in sep-
tember aan de lokale besturen om de straatverlichting opnieuw aan te steken. Zal Nijlen de minister 
negeren en halsstarrig weigeren om op haar vraag in te gaan? 

Waar is de gedenksteen van de begraafplaats naartoe?
We ontvingen meldingen over het feit dat de gedenksteen op het kerkhof van Nijlen werd weggehaald en dat de naamplaatjes van 
de overledenen ook verdwenen waren. We vroegen het bestuur om uitleg. 

Volgens de burgemeester wordt de gedenksteen verplaatst van de Nonnenstraat naar het Mussenpad. Na de verhuis worden de namen 
van overledenen er opnieuw opgezet. De gemeente bereidt momenteel de communicatie daarover voor. De naamplaatjes zijn beschik-
baar bij de medewerkers op het kerkhof. We onderschatten vaak hoeveel troost mensen vinden bij een gedenksteen. Dit voorval is 
weer eens een voorbeeld van de spaaklopende gemeentelijke communicatie. N-VA Nijlen dringt erop aan om in de toekomst tijdig te 
communiceren. Zeker door een gemeente die meer dan 1,5 miljoen euro investeert in parkbegraafplaatsen.

Gevaren in Stenen Molen
Gevaarlijke situaties

Een bewoner van de Stenen Molen contacteerde ons met enkele vragen. Ze vestigde onze aandacht op het feit dat er een onveilige 
situatie ontstond door de afsluiting van de Voetweg. De Stenen Molen is nu een enkelrichtingstraat waardoor de bewoners langs de 
Oude Bevelsesteenweg moeten rijden. En daar knelt het schoentje: op de Oude Bevelsesteenweg liggen de parkeerplaatsen te dicht bij 
de zijstraten waardoor ze het zicht belemmeren. Het is daar heel moeilijk of bijna onmogelijk om veilig de Stenen Molen te verlaten. 

Werken

In een deel van de Stenen Molen 
zijn werken gepland. In het 
andere deel is een onderhoud 
nodig. Het beton van de afvoer-
geulen naar de riolering is verzakt 
en werd stuk gereden door zwaar 
verkeer. Dat moet hersteld wor-
den zodat het water weer in de 
riolering loopt.

De hut van Kruiskens-
berg: proper of niet?
We kregen een e-mail van een bezorgde burger 
over de toestand van de hut van Kruiskensberg. 
De hut zou vuil en vies zijn. Daarom vroegen 
we tijdens de gemeenteraad of het bestuur wat 
meer informatie kon geven over het onderhoud 
van de hut. 

Volgens de gemeente krijgt de hut wekelijks het 
nodige onderhoud: de vloer en de tafels wor-
den elke week gereinigd. En twee keer per jaar 
staat er een grondige onderhoudsbeurt op het 
programma. Naar aanleiding van onze vraag 
bracht de bevoegde schepen een bezoek aan de 
hut. Hij stelde vast dat er een vuilniszak op de 
grond bij de vuilbak stond. Die wordt eerstdaags 
weggehaald. De gemeente blijft de klachten en 
de meldingen over de hut opvolgen en zal indien 
nodig actie ondernemen.

Strapdag of strafdag?
Op de voorlaatste vrijdag van september is het naar jaarlijkse gewoonte Strapdag. Dat 
is het moment waarop al wie naar school stapt of trapt in de verf gezet wordt. Een leuk 
initiatief, maar … die dag bleven de slagbomen aan de Klokkenlaan de hele dag gesloten 
zonder de buurtbewoners daarover in te lichten. 

We vroegen het bestuur wat er fout liep in de communicatie en of het kon verzekeren dat dit 
in de toekomst niet meer zal gebeuren. Volgens de bevoegde schepen werden de buurtbewo-
ners wel degelijk geïnformeerd. Volgens de directeur van de GOEZO liep er iets fout waar-
door niet iedereen de brief ontving. De schepen beloofde dat dit niet meer zal gebeuren. We 
hopen dat de gemeente de daad bij het woord voegt en in de toekomst iedereen tijdig zal 
informeren. Gemeentelijke communicatie is een werkpunt!

Drugsbeleid in Nijlen
Enkele weken geleden was er tijdens een fuif in onze gemeente een medische 
interventie nodig. De MUG moest een gedrogeerde tiener ophalen. Aan de 
kant van de weg zaten enkele andere tieners, ook duidelijk onder de invloed 
van drugs. Het is schrijnend om in onze � jne gemeente dergelijke taferelen 
aan te tre� en. Daarom stelden we tijdens de gemeenteraad de vraag welk 
drugsbeleid onze gemeente voert.

Volgens de bevoegde schepen tekende onze gemeente een engagementsverkla-
ring rond preventie en verslavingen. Vanuit de werkgroep zet ze acties op en 
richt ze zich op de actualiteit en op preventie. CGG De Pond gaf eerder al een 
toelichting over preventie en verslavingen tijdens de jeugdraad en ook onze 
jeugdbewegingen werken rond het thema. 

Concreet voerde de gemeente de voorbije jaren verschillende preventieve acties 
rond verslaving en waren er informatiesessies voor maatschappelijk werkers, 
jeugdhuizen, huisartsen en sportclubs, het huis van het kind, scholen, enzo-
voort. Verder gaan straathoekwerkers actief aan de slag met kinderen en jonge-
ren met problemen. De gemeente voert binnenkort nog een actie rond rookstop 
in. Het doet ons deugd dat de gemeente allerlei (preventieve) acties onderneemt 
en het probleem onder ogen ziet.

Verkeersonveilige situatie Paddekotseheide - 
Heuvelstraat 
De werken aan de Paddekotseheide en de Heuvelstraat zijn al een tijdje achter de rug. 
Maar het is er nog steeds onveilig wanneer de inwoners van de Paddekotseheide de 
Heuvelstraat willen inrijden.

Het zicht is beperkt en men moet al een heel eind op de Heuvelstraat rijden om aanko-
mend verkeer te zien. Het huis op de hoek staat te koop. Een oplossing zou kunnen zijn 
dat de gemeente het huis koopt en sloopt. De gemeentediensten gaven een positief advies 
over de aankoop van de woning maar het schepencollege oordeelde er anders over. 
Jammer! Hopelijk vallen er geen gewonden.

Een beperkt zicht zorgt in de Paddekotseheide voor gevaarlijke situaties. 

Onze Italiaanse avond 
was een groot succes!

Chef Tom prijst al 
het lekkers aan.

Zaal Den Heerd 
in Bevel was 
goed gevuld.

Bedankt aan alle helpers!

  Een gesloten slagboom zorgde in de 
Klokkenlaan voor heel wat frustraties.

Geparkeerde auto’s belemmeren het zicht aan 
Stenen Molen.

Door verzakkingen en zwaar verkeer loopt het water 
niet meer in de riolering. Herstellingen dringen zich op.

www.n-va.be/nijlennijlen@n-va.be



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


